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Maandag 23 december—Chiro Nieuwenhove 

Verslag vorige vergadering 

Aanwezigheden: Arno Vanmeerhaeghe (KLJ Waregem en Wimbo), Martijn Verhenne (KLJ Waregem en Wimbo), 

Britt Van de Velde (Gewest Oe Est?!), Leontine Desloovere (Gewest Oe Est?!), Céline Struyve (Chiro Waregem Cen-

trum), Jarne Van de Daele (Chiro Waregem Centrum), Thomas Devos (Chiro Waregem Centrum), Emiel Eggermont 

(Chiro Waregem Centrum),  Hanne Lefebvre (Chiro Nieuwenhove), Daniëlle Vercaemst (Chiro Nieuwenhove), Len-

nert Meerschman (Chiro Desselgem), Olivier Dewitte (Chiro Desselgem), Kaat De Rauw (KSA Waregem), Isaac Cas-

tro (KSA Waregem), Margot Demiddel (Chiro Oetsjiekoetsjie), Victor Foncke (Chiro Oetsjiekoetsjie), Julie Baert 

(Scouts Waregem), Nonie Maes (Scouts Waregem), Sander Vandeweghe (Chiro Leieland), Rune Messiaen (Chiro 

Leieland), Jonas Claerhout (Jeugddienst), Lucas Desloovere (covoorzitter), Kamiel Tomme (covoorzitter), Flor 

Coussement (Jeugddienst), Kobe Vandenbuerie (dagelijks bestuur Jeugdraad), Margot Desmet (Schepen van jeugd) 

Verontschuldigd: Alana Welvaert (Dagelijkse bestuur), Alicia De Waele (Dagelijks bestuur), Jong VLD, Jong CD&V 

Gespreksleiding: Lucas Desloovere (covoorzitter) 

Verslaggeving: Jonas Claerhout (jeugddienst) 

 

 

Goedkeuren vorige verslagen 

Lucas (Covoorzitter): De verslagen van de vorige vergaderingen, vanaf september, hebben we geen enkele keer 

goedgekeurd, zijn er daar nog opmerkingen over?  

Er zijn geen opmerkingen over de vorige verslagen.  

Verslagen goedgekeurd. 

 

Sylvesterbus 

Lucas (Covoorzitter): Volgende week is het oudejaarsavond, de Sylvesterbus rijdt rond om mensen naar hun 

feestbestemming te brengen. Maar hier gebruik van, het is veiliger dan zelf achter het stuur te kruipen, ook al 

heb je niet gedronken. 

Flor (Jeugddienst): Alles staat online, de uren en de haltes waar de bus stopt. Vanuit de deelgemeentes kan je 

nog vertrekken naar het centrum tot 2.00u., de enige uitzondering hierbij is Sint-Eloois-Vijve omdat er een oude-

jaarsfeest doorgaat in de Porcherie. Van daaruit kan je wel altijd nog naar het centrum geraken. Vanuit het cen-

trum kan je altijd wel naar huis. Dat is omdat de bus niet overal nog zou moeten stoppen, in de late uurtjes is het 

gemakkelijk dat deze vlot dan doorrijden.  

Kamiel (Covoorzitter): Ik denk dat we best nog eens kijken hoeveel volk gebruik maakt van de Sylvesterbus? 

Flor: We gaan die cijfers zeker opvragen. Vorig jaar hadden we dit ook gedaan maar ze vonden hun lijsten met de 

aantal niet meer terug.  

 

Studeerplekken in Waregem  

Lucas: Er kan gestudeerd worden in de bib of in Hippologia, je moet daarvoor je plek reserveren. 

Flor: Je moet echt wel reserveren, ik ben dit vandaag nog tegen alle studenten gaan zeggen. Vanaf volgende 

week gaan we ook echt steekproeven doen, en mensen die niet gereserveerd hebben gaan we naar huis sturen. 

We krijgen namelijk meldingen van mensen die toekomen, die een plek gereserveerd hebben, en toch geen plaats 

hebben om te zitten.  

Britt (Gewest Oe Est): Ze verhangen die stickers op de tafels ook.  

Daniëlle (Chiro Nieuwenhove): Er zijn ook al een aantal van die stickers weg.  
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Britt: Het probleem is, denk ik, dat er maar een paar stopcontacten zijn en die zitten allemaal aan de kant van 

het raam. Dus mensen willen liefst daar zitten en verplaatsen de stickers op de tafels bij het raam.  

Flor: We zouden verlengkabels kunnen leggen, maar die zullen dan verdwijnen.  

Britt: Ik had vorig jaar zelf ook een verlengkabel mee en die was dan ook verdwenen.  

Olivier (Chiro Desselgem): En als je de verlengkabels vastplakt?  

Flor: De stickers plakken ook vast op de tafels, maar worden ook ergens anders geplakt. We kunnen wel eens pro-

beren met een aantal extra verlengkabels. Het is wel goed dat je aangeeft dat dit de reden is waarom de stickers 

verplakt worden.   

 

Datums Dag en Nacht van de Jeugd 

Lucas: De Dag van de jeugd zal doorgaan op zondag 12 oktober.  Dat is de week voorafgaand aan de Dag van de 

Jeugdbeweging, op vrijdag 17 oktober, met diezelfde de avond de Nacht van de jeugd. We maken er dan week 

van de jeugd van.   

Kamiel: Denk ondertussen al eens na over de activiteit die jullie kunnen doen op de Dag van de Jeugd. De datum 

staat nu lang op voorhand vast. Denk breed, misschien kunnen jullie samen iets doen, zoals een groepsspel. We 

hopen op jullie input.  

 

Schepenkwartiertje  

Margot Desmet (Schepen van jeugd): Hallo, ik ga mij kort even voorstellen. Ik ben Margot, de nieuwe schepen 

van jeugd. Ik ben zelf ook nog voorzitter geweest van de jeugdraad, in 2017 en 2018, dus ik weet hoe het werkt 

hier. Ik kom uit Chiro Waregem Centrum en ben daar ook nog steeds volwassen begeleider. Op maandag moet ik 

alle adviesraden combineren, dus jeugd, cultuur en sport. Ik ga altijd proberen komen naar de jeugdraad, maar ik 

ga altijd van ergens anders komen, dus ik zal altijd een beetje later inspringen. Het schepenkwartiertje kan je dus 

beter meer naar het einde toe inplannen. Voor de rest, als er vragen zijn, stuur mij een berichtje of mail. Ik pro-

beer zo zichtbaar en aanspreekbaar mogelijk te zijn. Dus als er iets op de lever ligt, meld het gerust.  

We zijn momenteel bezig met de oprichting van een TEJO-huis in Waregem. Dat is gratis therapeutische begelei-

ding voor jongeren tussen 10 en 20 jaar. Als alles goed loopt, zou het huis moeten geopend worden ergens in 

april/mei. De locatie zal zijn in de Holstraat, naast de nachtwinkel, dus heel centraal gelegen, zodat de jongeren 

gemakkelijk daar terecht kunnen.  

 

Dossier speeltoestellen 

Flor: Vorige jeugdraad hebben we het dit al eens overlopen, maar ik zal nog een beetje extra uitleg geven.  

− Park ter Elst: Dit is achter het station. Hier is het de bedoeling om speeltoestellen in te richten voor jonge 

kinderen en kleuters. 

− Konijneveld: Aan de villawijk in Waregem. De bedoeling is om hier het combinatietoestel te vervangen. 

− Baneik: Een sociale wijk in Desselgem, vlakbij de vernieuwde visvijvers. Het is een mooi speelplein dat veel 

gebruikt wordt. Daar zouden we een kleutertoestel vervangen en een extra toestel bijplaatsen. 

− De Kernelle in Beveren-Leie: Ook daar is een kleutertoestellen gaan vervangen. Ook een zandtoestel zal 

vervangen worden.  

In totaal is er een budget van 70.000 euro om speelterreinen in te richten en speeltoestellen aan te kopen. Het 

huidige dossier is voornamelijk vervanging van oude toestellen. Geen uitbreiding van speelzones, we hebben ook 

al meer dan 60 speelzones, dus het is ook een kwestie van de speelruimtes die we al hebben goed te onderhou-

den.  

Ik hoor hier nog de opmerking: “Waarom kost dat zoveel geld, die speeltoestellen?”. Dat komt omdat dit toestel-

len zijn die minstens 15 jaar moeten kunnen buiten staan in weer en wind. Je zou bijvoorbeeld ook kunnen kiezen 

voor speeltoestellen van Europoint, maar als je deze intensief laat bespelen door kinderen zullen die na 5 jaar 

opgebruikt zijn. De duurdere toestellen zijn ook gemaakt van duurzamer hout. Er zijn ook strenge veiligheidsnor-
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men waar speeltoestellen uit speelgoedwinkel ook niet altijd zullen aan voldoen. We zouden meer kosten hebben 

op lange termijn om deze goedkopere toestellen telkens te laten herstellen.  

De Jeugdraad geeft positief advies voor het dossier speeltoestellen.  

 

Varia  

Britt: blijkbaar is er de vorige keer gevraagd geweest of wij mogen kijken om een dummy camera aan ons lokaal 

te hangen om het wildplassen tegen te gaan.  

Flor: We hebben dit op het schepencollege gezet, maar het antwoord was negatief. Ook zeker geen echte camera 

hangen. Ik heb ooit een bij een jeugdlokaal gezien dat ze een echte camera hadden opgehangen. Doe dat niet, 

dat is in strijd met de privacywetgeving.  

 

Olivier: De vorige jeugdraad werd de vraag gesteld of er bij Chiro Desselgem wat groen kan bijkomen. 

Flor: We zijn eens komen kijken naar jullie oprit en toen is er gezegd geweest dat, als er nog dingen moeten ver-

anderen aan de koer, dat het nu de moment is om dat te vragen.  

Olivier: Ja, we zouden graag wat groen hebben op de koer.  

Flor: OK, we gaan dit meegeven aan het schepencollege.  

 

Jonas: Denk eens na met jullie leidingsploeg over eventuele nieuwe aankopen voor de uitleendienst. 

Flor: Iets wat je als vereniging misschien nog mist als je iets organiseert.  

Hanne (Chiro Nieuwenhove): Hebben jullie ondertussen al walkie talkies met oortjes?  

Jonas: Al onze walkie talkies worden standaard geleverd met oortjes.  

Blijkbaar is hierover een misverstand bij enkele verenigingen waardoor zij walkie talkies bestellen bij de provin-

ciale uitleendienst. De uitleendienst jeugd van Waregem biedt dus hetzelfde aan, de oortjes worden hierbij al-

tijd meegeleverd. Er zijn 2 sets walkie talkies van het merk Kenwood beschikbaar (een set van 5 en een set van 6 

walkies talkies) en in de fuifkoffers (2x) zitten er standaard ook nog eens 4 walkie talkies met bijhorende oor-

tjes. Al deze walkie talkies zijn compatibel en dus in totaal kan je 19 Kenwood walkie talkies met elkaar laten 

communiceren. Volgende jeugdraad zullen we een set walkie talkies meenemen ter demonstratie.  

 

Jonas: Op vrijdag 4 april zal de jeugdreceptie doorgaan. Hiervoor werd naar alle leiding een mail verstuurd, dus 

save the date! De gouden borstel en prijs ‘jongere van het jaar’ worden dan ook uitgereikt.  

Kamiel: In de nieuwsbrief staat er een link waar je kandidaten kan doorsturen waarvan jij denkt dat ze het ver-

dienen om jongere van het jaar te zijn. 

Flor: Dus iemand die iets verdienstelijk heeft gedaan, want vorige keer kregen we inzendingen van bvb. iemand 

die goed pinten kan salamanderen… dit is nu niet direct waarvoor je in aanmerking komt.  

 

Jonas: Vorige week, dinsdag 17 december, konden jullie allemaal gratis naar het clubconcert van Hideous in de 

Schakelbox. Hiervoor is een mailtje verstuurd geweest naar de hoofdleiding. Uiteindelijk zijn er maar vier mensen 

van Chiro Gaverke is daar naartoe geweest. We willen even polsen hoe het komt dat de opkomst zo laag was.  

Flor: Het is geen verwijt dat jullie niet geweest zijn, het is eerder dat we willen doorgeven aan het cultuurcen-

trum waarom dit niet zo goed heeft gewerkt.  

− De uitnodiging is niet tot bij de iedereen van de leiding geraakt. De bedoeling was dat de hoofdverantwoor-

delijken gingen navragen bij hun leidingsploeg en dan de namen van de bundelen en doormailen voor op de 

gastenlijst, maar dit is niet bij alle jeugdverenigingen gebeurd.  

− Het was op een dinsdagavond, op zich heeft de blok er minder mee te zien, maar velen zitten wel op kot 

tijdens de week. Een vrijdag of zaterdag zou beter geweest zijn.  

− Toch kan De Schakel best rekening houden met de blok en examens. Beter niets programmeren gericht naar 

jongeren periode december en januari.   
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− Aanbod van gratis tickets werd door CC De Schakel misschien ook wat te laat bekend gemaakt. 

− Het aanbod zelf sprak ook niet iedereen aan, niet iedereen is fan van rock. Deejays zouden wellicht beter 

werken bij jongeren.  

− Blijven inzetten op lokale bands, die brengen volk mee.  

− Reclame van de aanbod van de Schakel voor jeugd via andere kanalen, op de huidige manier ziet de jeugd 

het te weinig passeren. Nog meer inzetten op communicatie via sociale mediakanalen. 

Margot (Schepen van jeugd):  De Schakel is nu wel aan het experimenteren met gesponsorde berichten op de 

doelgroep jeugd, maar dat zit nog in de opstartfase. 

Jonas: Als er nog suggesties zijn mag je dit altijd laten weten.  

 

Victor (Scouts Waregem): Zou er een mogelijkheid zijn om vuilniszakken voor jeugdbewegingen gratis te maken? 

Jonas: Dan zit het risico er sterk in dat er niet meer goed zal gesorteerd worden.   

Flor: Vanuit een sorteerstandpunt is gratis maken niet de oplossing. Ook andere doelgroepen kunnen zeggen dat 

zij recht hebben op gratis vuilniszakken, bvb. mensen die het minder breed hebben. Waarom zouden zij dat geen 

gratis vuilniszakken mogen krijgen, dan begint de discussie waarom jeugdbewegingen wel en zij niet? Waarom 

sportverenigingen of cultuurverenigingen niet? Als je goed sorteert kunnen de kosten voor vuilniszakken goed 

meevallen, een PMD-zak kost niet zoveel in vergelijking met restafvalzak.  

Jonas: Het meeste afval is ook PMD, hoewel vaak PMD ook nog steeds in de restafvalzak wordt aangetroffen in 

jeugdbewegingen.  

Flor: Alles kost geld natuurlijk en daarom krijgen jeugdverenigingen ook werkingsubsidies, als dat niet voldoende 

blijkt moet er misschien wel gekeken worden voor een oplossing. We kunnen we de vraag wel meenemen en ad-

vies vragen.  

Isaac (KSA Waregem): En gewoon een aantal gratis vuilniszakken per werkjaar?  

Flor: Misschien dat een aantal gratis zakken inderdaad een beter compromis is.  

Kamiel: Hier in het OCN hebben ze containers staan. Is het mogelijk dat jeugdverenigingen een container krijgen 

als dat goedkoper zou uitkomen?  

Flor: Ik ga eens navragen hoe dat ineen zit, want sommige containers zijn van privéfirma’s die het afval komen 

ophalen. Sommigen kopen zelf een container om gewoon te zorgen dat hun afval afgesloten is. Je moet je zakken 

wel nog steeds er zelf weer uithalen en klaarzetten voor de ophaling.  

Kamiel: Hier recht tegenover het OCN zet de Chiro altijd al hun afval buiten voor de ophaling en ze doen dat nog 

steeds. Ze hebben daar aan de overkant nu huizen gebouwd en het is misschien wel wat raar dat de vuilzakken 

nog steeds daar gezet worden vlakbij die huizen. Er is gewoon niet echt een andere plek waar de Chiro het afval 

kan buitenzetten.   

Flor: Oké, we gaan nog eens moeten samenzitten met de milieudienst over het afval bij de jeugdbewegingen. 

 

Kamiel: We hebben nu al een Overkophuis, binnenkort een TEJO-huis, er is ook al CLB, het Welzijnshuis,… zou het 

geen idee zijn om hier eens een oplijsting van te maken. Ik weet niet of wij dit met de Jeugdraad best eens doen, 

of dat de stad dit kan doen?  

Flor: Er is de laatste jaren veel jeugdwelzijn bijgekomen en normaal staat dit allemaal gebundeld op 

www.kzitermee.be. Ook voor Waregem specifiek, we gaan eens kijken of die nieuwe voorzieningen er al op staan. 

Maar in principe, voor wie op zoek is naar jeugdwelzijn, die website is the place to be. We gaan ook nog eens wat 

promomateriaal vragen.  

 

 

 

 

 

 

http://www.kzitermee.be


23 december 2024 

 

Evenementen 

− 5 januari: Chalet ijspiste Akabe Funk 

− 1 februari: Fuif Van Nieuwenhove—Chiro Nieuwenhove—OC Nieuwenhove—21.00u.—8 euro inkom 

− 15 februari: Peird Total—SO Gaverke—21.00u. –3.00u.—7 euro VVK/9 euro ADD 

− 8 maart: Pasta en dartstornooi—  Chiro Nieuwenhove—OC Nieuwenhove – 20.00u.— 5euro inschrijving per 

team 

− 4 april: Jeugdreceptie voor het Waregemse jeugdwerk  

 

 

Datums volgende AV jeugdraad  

27 januari: JH Den Uitvlucht  

24 februari: Akabe Funk   

24 maart: KLJ Waregem 

28 april: Jakkedoe    

26 mei: Chiro Leieland      

23 juni: Chiro Centrum 


